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BASISONDERWIJS Schoolbesturen om tafel

door Nick Bruls

BINGELRADE – Schoolbesturen In-
novo, Movare en Kindante wil-
len komen tot één basisschool
voor de dorpen Bingelrade, Ja-
beek, Merkelbeek en Doenrade.
Ze zijn in gesprek met de ge-
meenten Onderbanken en Schin-
nen. Waar de school moet ko-
men, is nog niet bekend.

Ook moeten de besturen er nog uit-
komen onder welke koepel de
school moet vallen.

In de gemeente Onderbanken
worden al langer plannen gesmeed
om te komen tot één school voor
de kernen Bingelrade en Jabeek.
Wethouder Jeannette Quadvlieg
liet al onderzoek doen naar de
meest geschikte locatie in Bingelra-
de: nieuwbouw op de velden van
voormalige voetbalclub BVC’28 of
renovatie van de huidige basis-
school De Spil.

„Totdat het bericht kwam dat de
Jozefschool in Doenrade met slui-
ting wordt bedreigd. Sindsdien zoe-
ken de schoolbesturen naar een an-
dere oplossing, waarbij ook Sint Jo-
zef Merkelbeek wordt betrokken”,
zegt Quadvlieg. „Ik probeer de on-
derwijskoepels al jaren om tafel te
krijgen, dus het is mooi dat het nu
gebeurt. Van de andere kant is er

de kans dat daardoor de ontwikke-
lingen voor een brede school in
Bingelrade/Jabeek nu stagneren.”

De gesprekken tussen de bestu-
ren kwamen in een stroomversnel-
ling, toen bekend werd dat de basis-
school in Doenrade (gemeente
Schinnen) in de huidige vorm niet
lang meer zal bestaan.

Het aantal leerlingen daar neemt
jaarlijks af en dat zal de komende
jaren niet veranderen. In 2015 zit-
ten volgens de prognoses nog maar
87 kinderen op Sint Jozef, terwijl
de opheffingsnorm honderd leerlin-
gen is. Kindante gaf al eerder aan
op zoek te gaan naar alternatieven.
Toen lag een samenwerking met de
basisschool in Puth nog voor de
hand.

Een woordvoerster van Innovo -
waar de scholen in Bingelrade en Ja-
beek onder vallen - bevestigt de
plannen voor één basisschool die
de vier dorpen moet voorzien. „De
onderhandelingen lopen nog en er
moet nog een ‘beste plek’ gekozen
worden. Binnenkort wordt het
overleg voortgezet.”

In de gemeenteraad van Onder-
banken worden de ideeën volgen-
de week al besproken tijdens een
commissievergadering. Quadvlieg:
„Ik denk dat het nog wat vroeg is
daarvoor. Laten we eerst eens de
uitgewerkte plannen afwachten.”


